
SOALAN NO : 26 

 
 

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEEMPAT, 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

PERTANYAAN : LISAN 

 

DARIPADA :  DATIN PADUKA DR. TAN YEE KEW  

   [WANGSA MAJU] 

 

TARIKH :  21 SEPTEMBER 2021 

 

SOALAN     

 

DATIN PADUKA DR. TAN YEE KEW [ WANGSA MAJU ] minta MENTERI 

KANAN PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI 

menyatakan jumlah tenaga kerja sektor pembuatan dan perkilangan 

sehingga Jun 2021 dan berapa ramai pekerja yang sudah lengkap 

divaksinasi dua dos.  
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JAWAPAN 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

Berdasarkan statistik terkini yang dilaporkan oleh Jabatan 

Perangkaan Malaysia, jumlah tenaga kerja sektor pembuatan sehingga 

suku pertaman tahun ini adalah seramai 2.2 juta pekerja.  

 

Program Imunisasi Industri COVID-19 Kerjasama Awam-Swasta 

(PIKAS) yang diterajui oleh Kementerian Perdagangan Antarabangsa dan 

Industri (MITI) telah dilancarkan pada 16 Jun 2021 sebagai Fasa 4 Program 

Imunisasi COVID-19 Kebangsaan (PICK) bertujuan membantu 

mempercepatkan vaksinasi dalam kalangan rakyat, dengan menyasarkan 

tenaga kerja dalam sektor pembuatan.  

 

Objektif PIKAS adalah untuk meningkatkan pengambilan vaksinasi 

dalam kalangan tenaga kerja sektor pembuatan bagi mencapai imuniti 

kelompok (herd immunity) seterusnya mengurangkan bilangan kluster 

kerja COVID-19. Ini akan menjamin keselamatan pekerja-pekerja dan 

seterusnya membantu menyegerakan pemulihan ekonomi Malaysia. 

 

Bagi mencapai herd immunity, PIKAS menyasarkan pada 

permulaannya seramai 2 juta pekerja sektor pembuatan untuk diberi vaksin 

di bawah PIKAS, iaitu kira-kira 90% daripada 2.2 juta pekerja sektor 

pembuatan seperti yang dilaporkan oleh Jabatan Perangkaan Malaysia 

untuk suku pertama tahun 2021. Sasaran awal ini mengambil kira anggaran 

jumlah pekerja yang telah mendapatkan vaksinasi di bawah program PICK 

serta mereka yang tidak mendapatkan vaksinasi atas sebab kesihatan atau 

peribadi. Tempoh yang ditetapkan oleh MITI untuk mencapai sasaran 

tersebut adalah sehingga penghujung bulan September 2021. 

 

Disebabkan oleh beberapa faktor, sasaran awal ini perlu 

diselaraskan semula berdasarkan kepada jumlah pekerja yang telah 

diberikan vaksin di bawah PICK terutamanya dengan pelancaran progam “ 

“walk in” ke PPV PICK di bawah Operasi Surge Capacity Lembah Klang. 

Bagi kawasan Lembah Klang yang merangkumi negeri Selangor, Kuala 

Lumpur dan Putrajaya, jumlah pekerja sektor pembuatan adalah seramai 
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640,000 pekerja. Mengikut statistik oleh Kementerian Kesihatan (MOH) 

bertarikh 7 September 2021, 97% daripada populasi dewasa di Lembah 

Klang telah mendapatkan vaksinasi penuh (2 dos). Oleh yang demikian, 

adalah dijangkakan 621,000 ribu pekerja di kawasan Lembah Klang telah 

mendapatkan imunisassi penuh.  

 

Bagi program PIKAS, sehingga 7 September 2021, seramai 959,193 

pekerja telah dijadualkan oleh MySejahtera untuk tujuan vaksinasi. 

Daripada jumlah tersebut, seramai 926,845 orang pekerja telah menerima 

dos pertama dan sebanyak 748,172 telah menerima vaksinasi penuh (dos 

pertama dan kedua) di seluruh negara.  Daripada jumlah pekerja di bawah 

PIKAS yang telah menerima vaknisasi penuh, pekerja Lembah Klang 

adalah seramai 237,395 pekerja. Jika ditambah dengan bilangan pekerja 

Lembah Klang yang mendapat imunisasi penuh di bawah program PICK, 

maka jumlah pekerja sektor pembuatan seluruh negara yang telah 

mendapatkan imunisasi penuh adalah dijangkakan melebihi 1.13 juta.  

Pada masa kini, pihak Kerajaan sedang giat mempertingkatkan imunisasi 

untuk rakyat termasuk pekerja melalui program secara “walk in” di bawah 

PICK dan pembukaan lebih banyak PPV PIKAS.  

 

Sekian, terima kasih. 
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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN 

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEEMPAT, 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS, 

DEWAN RAKYAT 

 

 

PERTANYAAN  : LISAN 

 

DARIPADA : DATO' HAJI MAHFUZ BIN HAJI OMAR  

    [ POKOK SENA ] 

 

TARIKH  : 21 SEPTEMBER 2021 

 

SOALAN 

 

DATO' HAJI MAHFUZ BIN HAJI OMAR [ POKOK SENA ] minta 

PERDANA MENTERI menyatakan :-  

 

(a) Jumlah anggota Perkhidmatan Awam Gred JUSA C ke atas 

yang ditempatkan secara pentadbiran (Pool) di Jabatan 

Perkhidmatan Awam termasuk KSU dan Ketua Pengarah 

jabatan yang terlibat; dan  

(b) Berapa lama seseorang penjawat awam tersebut yang 

ditempatkan secara pentadbiran (Pool) di JPA. 

 

JAWAPAN: 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

Sehingga 25 Ogos 2021, seramai enam belas (16) pegawai-

pegawai gred Jawatan Utama Sektor Awam (JUSA) telah ditempatkan 

di jawatan kumpulan di Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA).  

 

Tempoh penempatan pegawai di jawatan kumpulan adalah 

bergantung kepada kesesuaian dan kekosongan penempatan yang 

wujud di sesuatu Kementerian dan Jabatan.  
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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT  

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEEMPAT 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

PERTANYAAN : LISAN 

 

DARIPADA : YB DATIN PADUKA DR. TAN YEE KEW  

                                     (WANGSA MAJU) 

 

TARIKH : 21 SEPTEMBER 2021 (SELASA) 

 

 

SOALAN 

 

DATIN PADUKA DR. TAN YEE KEW (WANGSA MAJU) minta 

PERDANA MENTERI menyatakan bilakah Kerajaan akan membuka 

semua sektor ekonomi memandangkan ekonomi negara semakin rumit.  
 

JAWAPAN  

 

Tuan Yang Di Pertua, 

 

Pada masa ini, Kerajaan telah pun membenarkan sektor ekonomi 

beroperasi semula secara beransur-ansur dengan pematuhan Prosedur 

Operasi Standard (SOP) yang ketat, secara terkawal dan teratur di 

bawah Pelan Pemulihan Negara (PPN) Berfasa. Ini merupakan strategi 

penting dalam usaha Kerajaan memulihkan ekonomi tanpa 

mengabaikan kesihatan dan kebajikan rakyat. Fasa 4 PPN 

membenarkan semua sektor ekonomi untuk beroperasi kecuali aktiviti 

yang melibatkan perhimpunan ramai yang tidak terkawal.  
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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT  

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEEMPAT 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

PERTANYAAN : LISAN 

 

DARIPADA : YB PUAN ALICE LAU KIONG YIENG (LANANG) 

 

TARIKH : 21 SEPTEMBER 2021 (SELASA) 

 

 

SOALAN 

 

PUAN ALICE LAU KIONG YIENG (LANANG) minta PERDANA 

MENTERI menyatakan jumlah kos perbelanjaan bagi aplikasi 

MySejahtera setakat ini dan apakah syarat-syarat di bawah kontrak 

tersebut terutamanya terhadap mereka yang bertanggungjawab apabila 

terdapat masalah/isu aplikasi tersebut memandangkan aplikasi 

MySejahtera masih banyak masalah dan perkhidmatannya kurang 

memuaskan. 

 

JAWAPAN  

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

Aplikasi MySejahtera bermula sebagai Corporate Social 

Responsibility (CSR) dan telah tamat tempoh CSR yang diberikan 

selama satu (1) tahun iaitu pada 31 Mac 2021.  

 

Sehingga kini tiada bayaran yang dibuat oleh Kerajaan kepada 

syarikat pembangun sistem dan aplikasi tersebut. Namun, selaras 

dengan kepentingan MySejahtera sebagai aplikasi nasional dalam 

pengurusan pandemik COVID-19 yang boleh dipertingkatkan, Kerajaan 

telah memutuskan untuk membuat pembayaran bermula daripada 1 

April 2021. 
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Penilaian bagi kaedah dan jumlah pembayaran sedang 

dimuktamadkan oleh pihak Kerajaan yang diterajui oleh Unit 

Pemodenan Tadbiran dan Perancangan Pengurusan Malaysia 

(MAMPU) dan turut dianggotai oleh Kementerian Kesihatan Malaysia 

(KKM), Unit Kerjasama Awam Swasta (UKAS), Kementerian Komunikasi 

dan Multimedia Malaysia (KKMM) dan Agensi Keselamatan Siber 

Negara (NACSA), Majlis Keselamatan Negara (MKN). Sepertimana 

syarat-syarat dibawah kontrak perolehan Kerajaan yang lain, pihak 

kontraktor perlulah mematuhi Service Level Agreement (SLA) yang 

ditetapkan dalam memastikan ketersediaan perkhidmatannya. 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

Secara keseluruhannya, mengambil kira faedah yang diperolehi 

dengan aplikasi ini, pernyataan bahawa aplikasi MySejahtera masih 

banyak masalah dan perkhidmatannya kurang memuaskan adalah 

kurang tepat dan mungkin perlu perjelaskan lagi. Ini kerana sejak awal 

pembangunan, aplikasi ini terus ditambahbaik secara berterusan. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


